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‘Hoor je het getik? Hier ligt een steen
onder. Een dikke deksteen. Van een

hunebed en geen kleintje ook. Het kan
best een langgraf zijn’

Lammert Hingstman uit
Bronneger is overtuigd van

vondst ‘nieuw’ hunebed’ >> 15

13

ASSEN Nadat de bestuurder de
macht over het stuur was verlo-
ren, is gistermiddag een auto
van de snelweg geraakt op de
A28 bij Assen. Het voertuig
kwam op de kop tot stilstand
naast de weg. De bestuurder
maakt het goed volgens de poli-
tie, maar moest wel met de
ambulance mee naar het zieken-
huis voor nader onderzoek.

Auto over de kop
op A28 bij Assen

NOORD-SLEEN Een automobilist
is gistermorgen gewond geraakt
nadat hij met zijn auto tegen
een boom was gebotst op ’t
Haantje bij Noord-Sleen. De
brandweer, twee ambulances en
meerdere politievoertuigen
werden ingezet. De bestuurder
is met onbekende verwondin-
gen naar het ziekenhuis ge-
bracht.

Auto tegen boom:
bestuurder gewond

HOOGEVEEN Meerdere prullen-
bakken en lantaarnpalen zijn in
de nacht van zaterdag op zondag
met behulp van vuurwerk ver-
nield in Park Dwingeland in
Hoogeveen. Volgens de politie is
de aangerichte schade aanzien-
lijk. De daders zijn nog onbe-
kend.

Vernielingen door
vuurwerk in park

De Statenleden Jan Willem Druk-
ker en Thomas Blinde van Forum
wijzen op uitlatingen van lande-
lijke koepeldirecteur Anton Kok
van de bibliotheken. Hij zei dat
Zwarte Piet ‘niet van deze tijd is’
en ‘in strijd met de goede zeden’.
Dit vinden Blinde en Drukker een
nogal subjectieve constatering en
ze willen weten hoe de provincie
hier tegen aan kijkt.

„Meent u, met ons, dat het feit
dat de koepeldirecteur van de
VOB op persoonlijke titel bepaalt
wat wel en niet in strijd is met de
goede zeden en de landelijke col-
lectie op basis daarvan censu-
reert?”, vragen Drukker en Blinde
aan GS. Als dit zo is, dan is dit vol-
gens hen in strijd met de wet. De
provincie is een belangrijke sub-
sidiegever voor de bibliotheken.

Staatssecretaris Raymond
Knops (CDA) van Binnenlandse
Zaken liet zich afgelopen week al
kritisch uit over het besluit van
de bibliotheken.

Vragen over
‘Zwarte Piet-
censuur’ in
bibliotheken
HILBRAND POLMAN

ASSEN Halen ook Drentse biblio-
theken boeken met Zwarte Piet
uit de collecties? Forum voor De-
mocratie vreest dat de bibliothe-
ken ‘doorslaan in politieke cor-
rectheid’ stelt hierover vragen
aan Gedeputeerde Staten.

Assen presenteert begin volgend jaar de vernieuwde binnenstadsvisie. De
hoop is dat vastgoedeigenaren met dit document in de hand meer investerin-
gen gaan doen.

Juiste mix nodig
voor aantrekkelijk

‘dagje Assen’

Werkzaamheden op het Koopmansplein in Assen. FOTO MARCEL JURIAN DE JONG

C
aspar Wortmann, voorzitter van
de Vereniging Vastgoedeigenaren
Assen Centrum, wordt er vaak op
gewezen: in de tijd dat de komst
van een outletcentrum bij het TT

Circuit boven de markt hing, wilden vast-
goedeigenaren niet investeren in de binnen-
stad en was de komst van nieuwe winkels
uitgesloten. Nu, twee jaar later, blijven aan-
kondigingen van nieuwe, grote spelers nog
altijd uit.

Zo staat het oude V&D-gebouw aan het
Koopmansplein er nog steeds even verlaten
bij als toen. Wanneer gaan de vastgoedeige-
naren de beloofde investeringen doen, nu
het outletcentrum bij het TT Circuit van de
baan is?

„Voor sommige partijen is die vraag een
zichzelf in stand houdend mantra gewor-
den”, vindt hij. „Maar het is onjuist om te
zeggen dat vastgoedeigenaren de afgelopen
twee jaar geen geld in de binnenstad hebben
gestoken. Kijk alleen al naar ’t Forum, daar
zijn ze nu volop aan de slag om woningen te
bouwen. Ik heb samen met de binnenstads-
regisseur en de de gemeentelijke program-
mamanager een lijstje opgesteld met alle
investeringen sinds 2018. Dan kom je alleen
al onder het kopje commerciële investerin-
gen, dus relocaties, verbeteringen en vesti-
gingen uit op meer dan 10 miljoen euro, in
totaal voor dertig panden. Voor investerin-
gen in het veranderen van winkelruimte
naar woningen kom ik op eenzelfde bedrag.”

Op dit moment zijn gesprekken gaande
tussen de gemeente Assen en onder meer de

vastgoedondernemers en winkeliers over de
definitieve binnenstadsvisie. In deze visie
staat onder meer dat de binnenstad compac-
ter moet en dat winkels die buiten het com-
pacte winkelgebied vallen, dienen te verhui-
zen naar leegstaande panden in het publieks-
hart. De vastgoedeigenaren zijn over het
algemeen blij met het nieuwe plan, zegt
Wortmann.

„Vooral omdat in deze visie, ten opzichte
van die van een paar jaar geleden, de binnen-
stad veel beter is ingedeeld door het opstel-
len van gebiedsprofielen. In die profielen
staat heel duidelijk welke straten voor welk
doeleinde ingericht moeten worden en welke
sfeer en functie bij dit gebied past. Dat geeft
meer zekerheid aan ondernemers én zal
ervoor zorgen dat de binnenstad meer één
geheel is. Dat geheel, dat overzicht, de logi-
sche overgangen - dat miste een beetje in de
vorige visie.”

De vastgoedvereniging heeft de gemeente
gevraagd een soort receptenboek aan de visie

toe te voegen, met keuzemogelijkheden en
handreikingen. „Zorg dat je als gemeente de
mogelijkheden om bijvoorbeeld je gevel te
vernieuwen of een diepe winkelruimte te
transformeren zo concreet mogelijk weer-
geeft. Dan weet je als ondernemer, als ik uit
deze opties kies, krijg ik snel groen licht en
kan ik aan de slag. Je krijgt eenheid in de
stadsvernieuwing en alles wordt helderder
en meer voorspelbaar. Dan verlaag je de
drempel om te investeren en stimuleer je
elkaar. Zeker als deze visie goed onder-
bouwd is en niet na twee jaar weer wordt
aangepast. Die zekerheid is keihard nodig.”

Zorgt zoiets dan wel voor zichtbare bin-
nenstadsvernieuwing, met een aantrekkelijk
publiekshart en de komst van nieuwe win-
kelketens? „Ik ben voorzichtig met roepen
dat er veel nieuwe winkels naar Assen gaan
komen. Als je de analyse achter de visie goed
leest, zie je dat de positie van Assen als re-
gionaal centrum aan het veranderen is,
mede door veranderend koopgedrag. We
moeten zuinig zijn op wat we hebben in
Assen en ons niet alleen op retail blindsta-
ren. We moeten steeds zoeken naar de juiste
mix, die een dagje ‘naar de stad’ aantrekke-
lijk maakt.”

Een binnenstad herschik je niet zomaar
even en volgens Wortmann zullen er heus
wat jaren overheen gaan, maar hij is ervan
overtuigd dat kleine en grote investeringen
gaan volgen door de nieuwe visie. „En ja,
ook het V&D-pand aan het Koopmansplein
zal een invulling gaan krijgen. Maar niet
meer als één pand van 8.000 vierkante
meter. Een heldere visie zal de boel op z’n
plek zetten.”
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